
OBČINA LOGATEC 

 

Vprašanja Čebelam najbolj prijazna občina: 

 

Ali na javne površine kot so parki in zelenice sadite medovite rastline? 

Ali imate to urejeno z predpisom ali je to samo navodilu župana oz. občinske uprave?  

 

V letu 2011 smo na javne površine - krožišča zasadili medovite rastline. 

 

 

Ali vaša občina spodbuja čebelarski turizem oz. skrbi za ohranjanje čebelarske kulturne 

dediščine? Kako?  

 

Občina Logatec dobro sodeluje s Čebelarskim društvom v Logatcu. Skupaj se iščejo rešitve. 

 

Imate v vašem lokalnem okolju ponudbo čebelarskega turizma? Ali vaša občina namenja 

kakšna sredstva za spodbujanje dejavnosti na tem področju (na primer razpis za dopolnilno 

dejavnost)?  

 

Ne. 

 

Imate v občini urejeno medovito, učno pot ali park z medovitimi rastlinami? Ne. 

 

Ali v vaši občini na šolah delujejo čebelarski krožki? Ali kako medsebojno sodelujete?  

 

Čebelarsko društvo sodeluje predvsem z vrtci in šolami v okviru vseslovenske dobrodelne 

akcije Tradicionalni slovenski zajtrk. Otrokom se takrat pridruži tudi župan Občine Logatec. 

Čebelarsko društvo sodeluje s šolami tudi v okviru posameznih projektov, ki jih organizirajo. 

 

Ali sodelujete z lokalnim čebelarskim društvom? Kako?  

 

Vodstvo občine se občasno sestane s predstavniki čebelarskega društva na usklajevalnih 

sestankih, kjer pogovor teče o aktualni problematiki, bodočih projektih itd. 

 

Ali sodeluje župan ali drugi občinski predstavnik na vseslovenski dobrodelni akciji 

Tradicionalni slovenski zajtrk in se pridruži otrokom v vrtcu pri zajtrku? Ali se to sodelovanje 

kaže še v kakšni drugi obliki? 

 

Ali objavljate v lokalnem glasilu in na spletu občine članke in obvestila na temo čebelarskih 

dogodkov in aktivnosti na vašem območju? 

 

Da. 

 

Ali občina kot svoja protokolarna darila uporablja čebelje pridelke in 

izdelke ? Če je odgovor pozitiven, prosimo če jih navedete katere?  

 

V Občini Logatec se večkrat odločimo, da kot darilo oz. protokolarno darilo izberemo med. 

Naj kot primer navedemo, da smo lipov med, glede na dejstvo, da imamo lipov drevored - 

Napoleonov drevored, podarili predsedniku republike dr. Danilu Türku, ko je prišel na uradni 

obisk ob otvoritvi Upravnega centra v Logatcu. 



 

Se v vaši občini na področju ohranjanja čebel in okolja ukvarjate še s kakšno aktivnostjo, ki je 

niste izpostavili v zgoraj naštetih vprašanjih?  

 

Ne 
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